
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 21. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 41
Mener ministeren, at det er ret og rimeligt, at Anita Pedersen skal afvente en
sagsbehandling på mere end et år for at blive tildelt dansk statsborgerskab,
sagens konkrete omstændigheder taget i betragtning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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